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Z á p i s n i c a

z 3. riadneho zasadania Obecného zastupiteľstva v Hokovciach
konaného dňa 26.7.2023

Prítomní: 
Tibor Stehlík, starosta obce, 
členovia Obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny 
a ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny.

1. Otvorenie

Starosta obce otvára  rokovanie  Obecného zastupiteľstva v Hokovciach. Víta všetkých 
prítomných poslancov ako i občanov našej obce. 
Konštatuje, že  na zasadnutí je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a preto je obecné 
zastupiteľstvo uznášania schopné. 
Za overovateľov zápisnice navrhujem pána poslanca Arnolda Tótha a pána poslanca Mgr. 
Gabriela Kantu, za zapisovateľku pani Júliu Tóthovú. Má niekto z poslancov iný návrh? Ak 
nie, tak dávam hlasovať o navrhnutých overovateľoch.

Hlasovanie č. 1
Návrh: „ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje za overovateľov zápisnice pána 
poslanca Arnolda Tótha a pána poslanca Mgr. Gabriela Kantu.“

počet prezentujúcich sa – 5 (Arnold Tóth, František Velebný, Mgr. Gabriel Kanta, Juraj Kis 
a Erika Klačková)   

za návrh – 5
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo.

Uznesenie č. 34/3/2023
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje za overovateľov zápisnice pána poslanca 
Arnolda Tótha a pána poslanca Mgr. Gabriela Kantu.“

Ďalej navrhujem, aby sa o všetkých ďalších návrhoch hlasovalo verejne. Je iný návrh? Ak nie,
tak dávam hlasovať o tomto návrhu.

Hlasovanie č. 2
Návrh: „ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje verejné hlasovanie o všetkých 
návrhoch zasadania. „

počet prezentujúcich sa – 5    
za návrh verejného hlasovania – 5
proti – 0
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zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje verejné hlasovanie o všetkých
návrhoch zasadania.

Uznesenie č. 35/3/2023
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje verejné hlasovanie o všetkých návrhoch 
zasadania. „

Ďalej pristúpime k schváleniu programu dnešného rokovania.  
Navrhujem, aby obecné zastupiteľstvo rokovalo podľa nasledovného programu:

1. Otvorenie
2. Kontrola uznesení z májového zasadania OZ
3. Úprava rozpočtu a jej schvaľovanie
4. Správa o investičných prácach v obci
5. Riešenie úloh podľa aktuálnosti
6. Diskusia
7. Návrh na uznesenie
8. Záver

Hlasovanie č. 3
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje program 3. riadneho zasadania OZ 
v roku 2023. „

počet prezentujúcich sa – 5
za návrh – 5
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo schvaľuje program 3. riadneho zasadania OZ v roku 
2023. 

Uznesenie č. 36/3/2023
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje program 3. riadneho zasadania OZ v roku 
2023. „

2. Kontrola uznesení z      májového zasadania OZ    

Starosta obce číta uznesenia z májového zasadania obecného zastupiteľstva. 
Poslanci túto správu brali na vedomie bez pripomienok.
  
3. Úprava rozpočtu a      jej schvaľovanie   

Starosta: Na minulom zasadnutí sme Vám už avizovali, že teraz budeme meniť rozpočet, lebo 
aj v roku 2022 sme šetrili a preto neboli všetky finančné prostriedky vyčerpané, čiže preniesli 
sa nám do ďalšieho roku, ale nie sú zahrnuté v rozpočte, ktorý sme na tento rok schválili. 
Preto je potrebné urobiť zmenu rozpočtu. Jedná sa o prebytok z upraveného hospodárenia 
obce vo výške: 17.283,48 € z toho podľa účtovníčky a hlavnej kontrolórky obce v zmysle 
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platných zákonov o účtovníctve je potrebné 10% (1.728,35 EUR) odviesť do rezervného 
fondu obce a zbytok (15.555,13 EUR) rozdeliť na účtovné položky. 
Zmenu rozpočtu prednesie pani Tóthová. 

Hlasovanie č. 4
Návrh: „Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje zmenu rozpočtu obce Hokovce 
na rok 2023. „

počet prezentujúcich sa – 5 
za návrh – 5
proti – 0
zdržal sa – 0

Konštatujem, že obecné zastupiteľstvo návrh uznesenia schválilo. Zmena rozpočtu obce 
Hokovce na rok 2023 tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice. 

Uznesenie č. 37/3/2023
„ Obecné zastupiteľstvo v Hokovciach schvaľuje zmenu rozpočtu obce Hokovce za rok 
2023. „

4. Správa o      investičných prácach v      obci   

- Starosta: Západoslovenská vodárenská spoločnosť nám minulý týždeň schválila 
Prevádzkový poriadok. Zmluva z našej strany je podpísaná, už len ich právnik to musí 
odsúhlasiť, majú na to 30 dní. Sľúbili mi, že pošlú do konca mesiaca návrh o prevzatí 
do prevádzky.

- Nitriansky samosprávny kraj zverejnil výzvu, kde by sme mohli dostať 5.000,- eur 
na kamerový systém alebo na chodníky. Výzva bude zverejnená 28.7.2023. 
Tento rok budeme pokračovať s chodníkmi ale aj kamerový systém nám prídu 
montovať do konca augusta. Sľúbili, že do dvoch mesiacov to spravia. Akurát dnes 
bolo ukončené verejné obstarávanie na chodníky.

- Momentálne nám robia v materskej škole, aby sme k 1. septembru mali všetky 
naplánované práce hotové ( maľovanie, namontovať prietokový ohrievač a oddelenie 
medzi WC – prepážky na detských toaletách). Nemôžeme čakať na dotáciu z obnovy 
verejných budov. Hygiena nám určité nedostatky vytkla, ktoré teraz odstránime.
Poslanec Mgr. Kanta G.: Bude vymaľovaná celá spálňa  aj trieda?
Starosta: Spálňa áno, trieda nie, len plafón a jedna stena bude natretá, lebo 
na ostatných stenách sú pekné náučné maľby (angličtina). 
Starosta: Doriešime to ešte s riaditeľkou. Ja nie som proti, treba ešte aj chodbu dať do 
poriadku, s čím sme nerátali, aj dvere by bolo treba natrieť. Objednali sme si aj nový 
pekný koberec s detským motívom do triedy. V spálni bude koberec vytepovaný.
Poslanec Velebný F.: V materskej škole sú už 40 ročné koberce, všetky treba vyhodiť!
Starosta: Už mi prisľúbili aj rodičia, že prispejú na koberec, len aby sme kúpili nový.

- Rekonštrukcia, oprava domu smútku je už hotová. Za práce sme vyplatili 2.518,50 eur,
za stavebný materiál od Bačíka sme vyplatili 1.534,29 eur, za farbu a brúsny papier 
sme platili 98,80 eur a kúpili sme aj záclonu za vyše 60 eur. Všetko sa navýšilo, 
spadol aj plafón.
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- Firma Kosit nástupca firmy Mikona nám ponúka aj čipovanie kukanádob, zatiaľ do 
toho neideme, a počkáme na susedné obce ako to bude u nich fungovať a aká bude 
na to odozva od občanov, nakoľko tí ktorí nemajú zaplatené za vývoz smeti, tým by 
neodvážali a tí aj dĺžia obci väčšie sumy za predošlé roky. A tým pádom by si museli 
kupovať žetóny a to ešte nie je doriešené. Máme obavy aby nevznikli ďalšie čierne 
skládky odpadu. Radšej,  ako sme už aj avizovali, od januára mierne zvýšime poplatok
na osobu.

5. Riešenie úloh podľa aktuálnosti

 Starosta: Teraz nemáme tu pripravené žiadne body. V lete je trochu také tichšie obdobie, 
nedošli nám žiadne žiadosti, ktoré by sme mali teraz prejednať, ale zasadnutie som musel 
zvolať, aby bol dodržaný zákon, (zasadnutie obecného zastupiteľstva má byť zvolané každé 3 
mesiace).

6. Diskusia
 
Starosta: Ako iste viete 30.9.2023 budú voľby do Národnej rady Slovenskej republiky. Dnes 
nám už jedna  politická strana delegovala člena do volebnej komisie.
Ďalej Vám oznamujem, že minulý mesiac sme mali na obecnom úrade 4 kontroly 
z Okresného úradu Levice:
1. dohľad nad dodržiavaním ustanovení zákona o štátnych symboloch Slovenskej republiky 
a ich používaní, záver: používanie je v súlade so zákonom,
2. kontrola vedenia matričnej agendy, záver: neboli zistené nedostatky, odporúčajú 
zúčastňovať sa na školeniach a odborných seminároch,
3. kontrola hlásenia a evidencie pobytu občanov SR, záver: agenda je vykonaná v súlade 
so zákonom,
4. štátny odborný dozor nad spôsobom osvedčovania obcou, záver: odporúčajú zaviesť systém
číslovania, že počet poradových čísiel bude zhodný s počtom vykonaných úkonov.
Teraz Vám oznamujem, že dňa 26.8.2023 v našej obci bude súťaž vo varení poľovníckeho 
guláša. Túto akciu usporiada  poľovnícke združenie obce Horné Chlebany. Pán Mojmír Gera 
ma oslovil, či  by sme neumožnili, aby sa v našej obci v parku mohla uskutočniť táto akcia. 
Obec má zabezpečiť hlavne areál, nejaké sedenie v prípade nepriaznivého počasia zabezpečiť 
nejaké stany, pitnú vodu, ktorú poskytneme z budovy bývalého farského úradu. Toaleta bude 
otvorená v areáli materskej školy + byt č. 77. Bude tam aj ukážka sokoliarov, rezbárstva, 
predaj cukrovej vaty, pukancov, nafukovací hrad, predaj občerstvenia. O zábavu sa postará 
živá hudba – Kantovci. Samozrejme guláš bude pre verejnosť zadarmo.
Poslankyňa: Klačková E.: Mohli by sme vyzbierať dobrovoľné príspevky, kto koľko chce 
prispieť na materskú školu. 
Ešte treba doriešiť táfle z okolitých obcí a tiež dovoz koberca do materskej školy.
Poslanec Tóth A.: Ja budem vedieť v tom pomôcť.
Poslanec Mgr. Kanta G.: Dňa 19.8.2023 bude otvorenie výstavy o grófovi a o rodine 
Obendorfovcov v byte č. 77, vedľa materskej školy. Výstava bude otvorená jeden týždeň 
od 16,00 do 18,00 hodiny a končí sa 26.8.2023 s varením guláša (v sobotu bude otvorená celý
deň). Na otvorenie by bolo treba upiecť nejaké pagáče, slané pečivo a zabezpečiť 
občerstvenie a poďakovanie pre dve osoby z Dudiniec, ktoré poskytnú výstavné exponáty 
a pripravia samotnú výstavu.
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Hlavná kontrolórka: Mgr. Gáliková M.: Pagáče upečiem.
Starosta: Minerálku kúpime. Treba ešte nájsť osobu, ktorá bude na výstavu dohliadať. Mohla 
by to prijať napr. nejaká študentka alebo  pani poslankyňa Klačková E.
Poslankyňa: Klačková E.: V poriadku, spojím sa aj s iniciátorkami výstavy, poznám pani 
Tomanovú aj jej kolegyňu.
Poslanec: Velebný F.: Pred domom č. 43 (Szabóová K.) nie je dobre spojená rúra na kana-
lizáciu, splašky idú do studní. Treba tam objednať od vodárov  kameru. Naposledy pred 
štyrmi rokmi bola tam urobená sonda.
Starosta: pred tým domom bola porucha na jeseň. Bol tam aj Pán Ing. Berényi od vodárov. 
Zavolám mu aj teraz a v priebehu dvoch týždňov určite spravia sondu a keď bude potrebné, 
tak opravia poruchu.
Poslanec Velebný F.: Tam je naspäť spád, treba naozaj osloviť vodárov a presondovať tú 
časť.
Pán Ing. Sekereš O.: Smerom do Dudiniec sú veľké diery na ceste. Je to medzinárodná cesta, 
je to hamba, Nikde inde takéto diery nie sú ako v okrese Levice.
Treba napísať na príslušné miesta a treba diery opraviť. Ja som už písal, ale Slovenská správa 
ciest sa mi ani neozvala. Bývalá starostka Ing. Sekerešová H. bola na stretnutí v Nitre, kde sa 
stretla s pánom Dzurindom a cez neho to riešila. Terajší župan nemá o nič záujem. Napríklad 
Banskobystrická župa má dopredu plány, že konkrétne čo budú opravovať. Nestačí dopravná 
značka na zníženie rýchlosti, to nerieši ten problém.
Poslanec Velebný F.: Treba zavolať pána Mindáka od TV Markíza aby natočil celú cestu od 
Horných Semeroviec po Dudince a nech odvysiela, že ako vyzerá tá cesta.
Starosta: O dva týždne bude zasadnutie ZMOS, tam skúsime to doriešiť s ostatnými 
starostami. Ozveme sa tam aj so starostkami z Horných Semeroviec a Tupej.
Poslanec Tóth A.: Treba napísať kompetentným, že je tu havarijný stav.
Poslankyňa Klačková E.: Ako stojíme s detským ihriskom, nič nevieme.
Starosta: Zatiaľ nič bližšie nie je, zrejme to potrvá istý čas.
Poslankyňa Klačková E.: Kedy budeme pokračovať s chodníkmi? 
Starosta: Ihneď ako to bude možné, pán Tipary vyhral výberové konanie.
Poslankyňa Klačková E.: Bude v cintoríne zvlášť kontajner na sklo?
Starosta: Áno jeden kontajner bude označený na sklo.
Poslankyňa Klačková E.: Kedy sa plánuje chodník na Kráľovičovej?
Starosta: Keď budeme mať na to ľudí, ktorí chodia teraz kosiť.
Poslankyňa Klačková E.: Ešte sme nevymaľovali autobusové zastávky, lebo boli veľké 
horúčavy. S pani riaditeľkou z MŠ tam namaľujeme detskú tematiku. Oslovila som aj 
Radoslava Kršku, aby nám pomohol  zastávky očistiť od zvyškov od plagátov.
Starosta: Farbu už máme kúpenú.
Poslankyňa Klačková E.: Treba už dať smetné koše ku autobusovým zastávkam.
Starosta: Ešte sme nestihli rozmiestniť smetné koše, nezamestnaní doteraz kosili.
Poslankyňa Klačková E.: Nezamestnaní brigádnici po kosení nechajú tam plastový odpad, 
ktorý by mali ženy, brigádničky pozbierať.
Pracovníčka OcÚ Tóthová J.: Nie je pozametané v baterkárenskej ulici, dnes mi to bolo 
povedané.
Starosta: Zajtra tam idú zametať, lebo to dnes nestihli a ešte aj k pánovi Ing. Sekerešovi .

7. Návrh na uznesenie
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Starosta: Žiadam pracovníčku obce, pani Júliu Tóthovú aby prečítala návrh na uznesenie z 3. 
Riadneho zasadania obecného zastupiteľstva, ale už hlasovať nebudeme, lebo jednotlivé  
uznesenia boli priebežne prijímané.

8. Záver
 
Zástupca starostu: Ďakujem všetkým prítomným za účasť na 3. riadnom zasadnutí obecného
zastupiteľstva. Zasadnutie vyhlasujem za ukončené.

Overovatelia zápisnice:     Arnold Tóth                            ------------------------------

                                          Mgr. Gabriel Kanta                 ------------------------------

Zapisovateľka: Júlia Tóthová, prac. OcÚ Hokovce

V Hokovciach, dňa  27.7.2023                                               

                                                                                                   Tibor Stehlík
                                                                                              starosta obce
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